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From the acclaimed author of "Dissolution" comes a new sixteenth-century thriller
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featuring hunchback lawyer Matthew Shardlake. In 1540, during the reign of Henry VIII,
Shardlake is asked to help a young girl accused of murder. She refuses to speak in her
defense even when threatened with torture. But just when the case seems lost,
Thomas Cromwell, the kingas feared vicar general, offers Shardlake two more weeks to
prove his clientas innocence. In exchange, Shardlake must find a lost cache of aDark
Fire, a a legendary weapon of mass destruction. What ensues is a page-turning
adventure, filled with period detail and history.

作者介绍: 

C.J.桑森（C.J.sansom）英国作家，1952年出生于苏格兰，自伯明翰大学毕业后获文学
学士与历史博士学位，后从事律师工作。

《都铎疑云》这套历史推理小说是他的代表作，创作十余年来销量经久不衰，于全球售
出二十多国版权，发行量超200万册，并荣获英国推理作家协会颁发的历史推理大奖“
Ellis Peter历史匕首奖”。
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评论

案情也太平淡了，但是好喜欢看羞涩的马修大叔喜欢上别人时的小心思

-----------------------------
#2 R4 没懂为什么被诬陷后不说话

-----------------------------
这本真的补星

-----------------------------
马修大叔又被发了一张好人卡。。。不过至少他驯化了Jack Barak

-----------------------------
1.8-1.15
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